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Protokół Nr XIII/19 
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego 

odbytej w dniu 9 sierpnia 2019 r. 
w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 

 

 
Punkt 1  

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 14 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej 
nadzwyczajnej sesji został Radnym dostarczony, zgodnie z propozycją zawartą we 
wniosku Zarządu Powiatu z dnia 7 sierpnia 2019 r. o zwołanie sesji nadzwyczajnej 
i odczytała porządek obrad. Radni mogą zmienić proponowany przez Zarząd porządek 
obrad bezwzględną większością głosów, z zastrzeżeniem, że zmiana taka zgodnie  
z art. 15 pkt 8 ustawy o samorządzie powiatowym wymaga zgody wnioskodawcy, 
czyli Zarządu Powiatu.  

Treść wniosku o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



2 
 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych zmian nie wnosił. 

 
Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że we wrześniu ubiegłego 
roku Zarząd Powiatu wystąpił z wnioskiem do Wojewody Zachodniopomorskiego  
o dofinansowanie przebudowy drogi wojewódzkiej na odcinku Nowe Laski – Żabin. 
Niestety terminy zatwierdzenia tej drogi zostały przekładany, co zrodziło problemy 
odnośnie zrealizowania tej przebudowy do końca roku i partycypacji w kosztach ze 
strony gminy Wierzchowo. Ostatecznie Wojewoda Zachodniopomorski zezwolił na 
realizację tej inwestycji w tym i kolejnym roku. Przy czym 3 milionowe 
dofinansowanie ze strony Wojewody  musi zostać wydatkowane do końca tego roku. 
Natomiast Rada Gminy 6 sierpnia  podjęła uchwałą zobowiązującą gminę  do wsparcia 
inwestycji w kolejnym roku. Jednocześnie do kosztów dołożą się również miejscowe 
firmy, a więc AGRI PLUS i Nadleśnictwo Wierzchowo. Nadmienił, że projekt 
uchwały został przygotowany z drobną poprawką.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wszystkie zmiany  
w budżecie zostały przedstawione w objaśnieniu i spytała, czy ktoś z Radnych 
chciałby zadać pytanie? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który pogratulował Zarządowi Powiatu 
decyzji. Zapytał o wkład własny Powiatu w realizację tej inwestycji oraz szczegóły 
porozumienia z gminą.    

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że w zakresie 
rozstrzygnięcia wykonawstwa tej inwestycji oferta powinna być zbliżona do 
zakładanej, a więc około 6 mln. Natomiast koszty około 3 milionów pokryje 
Wojewoda Zachodniopomorski, zaś pozostałe 3 miliony będą finansowane po równo 
między gminą i powiatem. Przy czym gminny wkład wyniósłby 840 000 złotych,  
a pozostałą część zapewniłyby Nadleśnictwo i AGRI Plus. Przypomniał, że Powiat 
Drawski ma doświadczenia we współpracy z firmą AGRI Plus. Natomiast 
Nadleśnictwo skierowało już wniosek do Dyrektora Generalnego o wsparcie 
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inwestycji. Ostateczne decyzje zapadną na przełomie września i października. 
Potwierdził, że Pan Dyrektor Z. Kot jest przygotowany do ogłoszenia przetargu zaraz 
po podjęciu uchwały przez Radę Powiatu, dlatego o wpłynięciu wszystkich ofert 
będziemy znali aktualną cenę inwestycji.      

Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który przypomniał, że w gminie 
Drawsko Pomorskie zostały wyrzucone dwie inwestycje drogowe, a mianowicie 
przebudowa drogi do Jankowa oraz ulicy Marynarskiej, w drugim przypadku zabrakło 
100 000 złotych do podziału między gminą, a powiatem. Zaznaczył, że deklaracja ze 
strony gminy wkładu w wysokości 840 000 złotych nie stanowi umówionego 50%. 
Stwierdził, że przed podpisaniem umowy z Wojewodą powinno być zawarte 
porozumienie z gminą Wierzchowo, które zobowiązuje gminę do partycypowania  
w kosztach w wysokości 50%, zaś w przypadku otrzymania dofinansowania od innych 
podmiotów kwoty te zostaną odpowiednio odjęte od kwoty udziału własnego zarówno 
powiatu, jaki i samej gminy. Dodał, że na dzień dzisiejszy powiat nie ma formalnego 
montażu finansowego. W sytuacji nie wypełnienia obietnic przez firmy obowiązek 
pokrycia około 2 mln spada na powiat. Zapytał w jakiej formie będzie zawarte 
porozumienie i podkreślił, że będzie to 2 inwestycja prowadzona w gminie 
Wierzchowo.    

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że przebudowa drogi  
w Będlinie pokryta została ze środków z RPO. Zaznaczył, że nie ma żadnych ustępstw 
od zasady partycypowania w kosztach  przez w gminę i powiat w wysokości 50%, lecz 
w tym przypadku obie firmy znajdują się na terenie gminy Wierzchowo. Zapewnił  
o pozytywnej wieloletniej współpracy ze strony wymienionych firm i żaden z tych 
podmiotów nie wycofał się ze wcześniejszych składanych deklaracji. Ryzyko 
oczywiście zawsze istnieje, ale jest jedynie minimalne. Rozmowy prowadzone przez 
gminę przy udziale powiatu ze wspomnianymi podmiotami dają pełne przekonanie 
 o składanych zapewnieniach.    

Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który zapytał, czy porozumienie  
z gminą będzie podpisane przed podpisaniem umowy z Wojewodą i jak będzie 
finansowana inwestycja w przypadku nie wywiązania się tych podmiotów z zapewnień 
i deklaracji.  

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że inwestycja w Będlinie będzie dofinansowana w 85% z Regionalnego Programu 
Operacyjnego. Na projekt o wartości 3,4 mln dofinansowanie wyniesie około 3 mln 
złotych. Przy czym udział gminy Wierzchowo i Powiatu Drawskiego jest po 240 000 
zł. Nadmienił, że będą składane wnioski do 23 sierpnia na drogę Drawsko Pomorskie 
– Gudowo o wartości około 9 mln złotych, a także Stara Korytnica. Tym samym nie 
podjęcie uchwały oznaczałoby zwrot przyznanej dotacji. Dodał, że po odbytym 
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konwencie Burmistrzów i Wójta to gminy wskazywały priorytetowe drogi do 
przebudowy, a tym samym zapewnienie udziału w wysokości 50%.  

Głos zabrał Pan Radny Z. Chołuj, który zapytał o ostatnią aktualizację 
kosztorysu. 

 Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że kosztorys był aktualizowany i powstał w IV kwartale 2018 roku. Natomiast  
w Starej Korytnicy będzie przeprowadzona nowa aktualizacje.  

Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że podjęcie tej 
uchwały nie ma nic wspólnego z przyszłymi inwestycjami i ponownie poprosił  
o odpowiedź na postawione wcześniej pytania w trosce o budżet powiatu.  

  Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który przypomniał o wieloletnim 
doświadczeniu i współpracy z wspomnianymi podmiotami. Podkreślił, że w ciągu  
12 lat współpracy nigdy nie było przypadku nie wywiązania się tych podmiotów  
z wcześniejszych deklaracji i zapewnień nawet ustnych, dlatego nie ma podstaw do 
kwestionowania zasadności wcześniejszych porozumień. Dodał, że w przypadku 
inwestycji w Drawsku Pomorskim gmina jasno zdeklarował brak chęci podjęcia się 
wspólne realizacji tych inwestycji.  

Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zapytała, czy była możliwość 
zawarcia umowy przedwstępnej z tymi podmiotami.   

 Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że problemem było brak 
porozumienia w sprawie realizacji tej inwestycji ze strony Wojewody 
Zachodniopomorskiego. Dopiero w lipcu minister zatwierdził projekt, dlatego 
zabrakło czasu na podpisanie wstępnych porozumień. Ostateczną decyzję ze strony 
Nadleśnictwa otrzymamy do 9 października. Zaznaczył, że nie podjęcie tej uchwały 
wiązało będzie się z wycofaniem dofinansowania tej przebudowy drogi przez 
Wojewodę Zachodniopomorskiego.  

Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który powiedział, że podziela 
stanowisko obu stron w kwestii zawarcia porozumienia. Uznał, że takie porozumienie 
powinno być omówione na komisjach lub na kolejnej sesji. Potwierdził, że firma 
AGRI Plus nigdy nie naraziła na szwank budżetu. Firma ze względu na prowadzoną 
działalność poczuwała się do odpowiedzialności za stan nawierzchni dróg w gminie 
Wierzchowo, dlatego są jak najbardziej wiarygodni. Dodał, że z porozumienia nie 
można się wycofać, gdyż jest to zobowiązanie, natomiast z podjętej uchwały 
oczywiście będzie można w każdej chwili się wycofać. Zaznaczył, że uchwała jest 
dokumentem intencyjnym, a zmiany w budżecie uwiarygodnieniem tych działań dla 
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wojewody i dopiero porozumienie jest uszczegółowieniem wszystkich zasad 
współpracy. Tym samym z możliwości korzystania ze środków zewnętrznych należy 
korzystać .   

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że porozumienie będzie 
jawne, a także przypomniał, że nadal prowadzone są rozmowy przedstawicieli gminy  
z podmiotami, aby zapewnić w całości finansowanie dla tej inwestycji.   

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że umowa od Wojewody Zachodniopomorskiego przyszła 15 lipca. Na dzień 
dzisiejszy Nadleśnictwo złożyło wniosek do Dyrektora Generalnego Lasów 
Państwowych, a tym samym prowizorium budżetowe w Lasach Państwowych 
zatwierdzane jest do 10 października, dlatego dopiero wtedy otrzymamy oficjalną 
odpowiedź. Natomiast firma AGRI Plus sama wystąpiła do Starostwa o potwierdzenie 
realizacji tej inwestycji i współfinansowanie przez Wojewodę Zachodniopomorskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że bez uchwały nie można 
podpisać porozumienia.      

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z Radnych nie zadał pytania.     

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XIII/81/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego 
na rok 2019. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2019 – 2035. 



6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Joannę 
Andrykowską – Skarbnika Powiatu. 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że uchwała  
o zmianie uchwały w sprawie w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Drawskiego na lata 2019-2035 związana jest z uchwałą w sprawie zmian w budżecie 
dotycząca drogi Żabin – Nowe Laski. Następnie dokonano zmian w zakresie 
świadczenia usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 
Drawskiego, a także odstąpiono od realizacji zadania pn.”Modernizacja przepustu  
w m. Suliszewo odcinka DK 20 do przejazdu kolejowego w kierunku Gudowo”   
w roku 2019. Zwiększono dochody majątkowe z tytułu dotacji oraz środki 
przeznaczonych na inwestycje w roku 2020 w związku z realizacją zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1996Z, na odcinku Żabin-
Nowe Laski”, w której to partycypować będzie Regionalna Dyrekcja Lasów 
Państwowych w Szczecinku, Spółka AGRI+ oraz Gmina Wierzchowo, a okres 
realizacji w/w przedsięwzięcia to lata 2019-2020.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie Pani Skarbnik? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który zapytał, czy limit na 2019 w ramach 
świadczenia usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu 
drawskiego został skorygowany. 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że jest to kwota 
skorygowana i wypłacona w tym roku.  

 Głos zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski, który zapytał, czy załącznik nr 2 to 
już obowiązująca wersja.   

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która powiedziała, że załącznik nr 
2 jest skorygowany do wszystkich przedstawionych zadań.   

Głos ponownie zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski, który poprosił, aby 
przedstawiana była pełna wersja załącznika nr 2 do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej.  

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która odpowiedziała, że pełna 
wersja zostanie radnym przedstawiona. 

Pan Radny R. Kurzątkowski zapytał, o zasadność odstąpienia o realizacji 
zadania modernizacji przepustu i drogi w m. Suliszewo.  
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Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że inwestycja ta była planowana z wykorzystaniem rezerwy Ministerstwa 
Infrastruktury, a w związku z tym, że wniosek nie otrzymał akceptacji ministerstwa 
Powiat Drawski musiał wycofać się z tej inwestycji. Natomiast pozostałe środki 
zostały przeznaczone na budowę parkingu na ulicy Chrobrego w Drawsku Pomorskim 
na kwotę 291 000 złotych.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie Pani Skarbnik? 

Nikt z Radnych nie zadał pytania.     

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na 
lata 2019 – 2035. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosami „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XIII/82/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, 
dla których organizatorem jest Powiat Drawski. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana  
W. Włodarczyka – Etatowego Członka Zarządu. 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że uchwała dotyczy przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej,  
a załącznik nr 1 przedstawia nowe linie komunikacyjne funkcjonujące od dnia  
2 września 2019 roku. Linie te wynikają ze zgłoszonych przez gminy wniosków  
o utworzenie takich połączeń.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała, że są to linie, które 
wcześniej nie funkcjonowały na terenie powiatu, a w związku z tym będzie udzielona 
dopłata z funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
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publicznej. Dopłata wynosi nie więcej niż 1,00 zł do 1 wozokilometra. Na koniec 
zapytała o wysokość tych dopłat.   

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że szczegółowe wyliczenia zostały przeprowadzone przez przewoźnika świadczącego 
usługę w zakresie transportu użyteczności publicznej. Wszystkie linie były 
analizowane. Plan zakłada, że linie te nie będą liniami rentownymi w 100%,  
a wozokilometr kształtuje się w wysokości 2,5 do 3 zł, dlatego ta dopłata może pokryć 
część tej nierentowności, jaka jest zakładana. Dopłaty planowane są na okres 3 lat w 
wysokości 800 mln złotych, zaś na sam rok 2019 około 300 mln, w czym na 
województwo zachodniopomorskie około 18 mln. Przy czym wnioski o dopłaty należy 
składać do 12 sierpnia.  

Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, który zapytała, czy porozumienie  
o dofinansowanie będzie zawarte na okres 3 lat. 

Pan W. Włodarczyk odpowiedział, że program będzie działał przez najbliższe  
3 lata.  

Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który zapytał, czy załącznik  
o dofinansowanie taboru pokrywa się z załącznikiem niniejszej uchwały.     

Pan W. Włodarczyk odpowiedział, że linie wcześniejsze zostaną rozszerzone 
 o nowo powstałe linie, a ustawa wskazuje, że dopłacie ze środków Funduszu 
podlegają linie komunikacyjne niefunkcjonujące co najmniej 3 miesiące przed dniem 
wejścia w życie w/w ustawy.  

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z Radnych nie zadał pytania.     

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Drawski. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
 podjęła uchwałę Nr XIII/83/2019 w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 
publicznego transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Drawski. 
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Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Drawski, jako organizatora 
publicznego transportu zbiorowego, umowy z operatorem o świadczenie usług w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana W. 
Włodarczyka – Etatowego Członka Zarządu. 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że konsekwencją podjęcia wcześniejszej uchwały jest uchwała w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy z operatorem o świadczenie usług. Operatorem jest 
oczywiście PKS Złocieniec. Tym samym rozszerzenie tych linii polega na podpisaniu 
aneksu, który wcześniej został podpisany w ramach Kontraktu Strefy Centralnej z 
wspomnianym organizatorem. 

Pan Radny J. Kozłowski zauważył, że Radni nie otrzymali projektu umowy, 
przed głosowaniem w sprawie uchwały.    

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że jest to jedynie aneks rozszerzający wykaz linii. W tym 14 przyjętych w umowie 
podstawowej oraz 9 linii dodatkowych o wspomniany aneks. 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu podkreśliła, że z treści uchwały wynika, iż 
jest to zawarcie umowy.  

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że jest to jednak aneksowanie umowy istniejącej i jest to zapis rozszerzający.  

Ponownie głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który stwierdził, że z §1 jasno 
wynika, iż zostanie zawarta umowa, dlatego też treść umowy powinna być Radny 
przedstawiona. 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że zawarcie umowy jest również rozszerzeniem istniejącej umowy. 

 Pan Radny J. Kozłowski zaznaczył, że z treści uchwały można wywnioskować, 
iż będzie to podpisanie nowej umowy, gdyż należy rozróżnić w treści uchwały aneks 
od umowy.  
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Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że faktycznie do ustawy o dofinansowanie linii obligatoryjnie należy zawrzeć nową 
umowę na dopłaty i dodał, że będzie ona przedstawiona radnym.        

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z Radnych nie zadał pytania.     

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Drawski, jako 
organizatora publicznego transportu zbiorowego, umowy z operatorem o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
(nie głosował Pan Radny M. Tobiszewski) 
podjęła uchwałę Nr XIII/84/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 
Powiat Drawski, jako organizatora publicznego transportu zbiorowego, umowy  
z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy między Powiatem Drawskim  
a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę z Funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana  
W. Włodarczyka – Etatowego Członka Zarządu. 

Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk, który powiedział, 
że zgodnie z ogłoszeniem Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 1 sierpnia 2019 
roku dopłata udzielana jest po zawarciu przez organizatora umowy z Wojewodą,  
a zawarcie takie wymaga uzyskania zgody organu stanowiącego właściwego 
organizatora.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który zapytał czy znana jest treść umowy 
przygotowanej przez Wojewodę Zachodniopomorskiego.  

Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że nie jest znana treść do 
zawarcia takiej umowy, a w związku z tym, iż kolejna sesja odbędzie się dopiero  
20 września należy uzyskać zgodę organu stanowiącego dla zachowania wszystkich 
terminów.   

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który zapytał, czy dopłaty do  
1 wozokilometra wynikają wprost z ustawy i takie muszą się znaleźć w umowie.  

Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który powiedział, że zapis ten wynika wprost 
z ustawy, ale przy zachowaniu minimalnych kosztów do poniesienia.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zadać 
pytanie? 

Nikt z Radnych nie zadał pytania.     

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy między Powiatem Drawskim 
a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę z Funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XIII/85/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
między Powiatem Drawskim a Wojewodą Zachodniopomorskim o dopłatę z Funduszu 
rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Na koniec Pani Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała komunikaty  
i zaproszenia dla Radnych.  
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Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 10:10 zamknęła XIII nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale 
Biuro Rady Powiatu. 

 

Protokołowała  Przewodnicząca Rady 

Joanna Rudziewicz  Urszula Ptak 

 

Sporządziła: Joanna Rudziewicz 


